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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till klimat- och miljöminister Annika Strandhäll (S)

2021/22:1133 Artskyddsförordningen

I Sverige står skogsnäringen för omkring 10 procent av Sveriges totala 
varuexport, och alla de omkring 320 000 enskilda skogsägarna har en enorm 
betydelse för den svenska landsbygdens företagande. Efter en dom från EU-
domstolen förra året så riskerar stora delar av det svenska skogsbruket att 
omöjliggöras.

Eftersom den svenska artskyddsförordningen har samma bestämmelser för 
fåglar som de sällsynta arterna i EU:s livsmiljödirektiv, så är bedömningen att 
samma principer ska gälla alla fåglar i hela Sverige. Detta riskerar att inga 
förändringar i naturen kommer att vara möjliga, vilket kommer att få oanade 
konsekvenser på en mängd områden.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga klimat- och miljöminister Annika 
Strandhäll:

 

Hur avser ministern att agera för att förändra artskyddsförordningen innan hela 
Sverige stannar?

………………………………………

Mattias Karlsson i Luleå (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-02-21
Besvaras senast
2022-03-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


